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                                    Akce Svazu v  roce 2024

                                    
                                    Letos Svaz měst a obcí ČR připravuje pro samosprávy mnoho odborných konferencí a seminářů. Můžete se těšit na nové akce i ty, které již dobře znáte. Těšíme se na vás!
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                                    H⌚DINKA REGIONÁLNÍHO ROZVOJE

                                    
                                    Cyklus bezplatných seminářů v režii Svazu měst a obcí ČR pokračuje!
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                                    Svaz měst a obcí spustil bezplatnou webovou aplikaci Diář starosty

                                    
                                    Máte účet na webu Svazu? Do aplikace se nemusíte nově registrovat. Přihlašovací údaje máte v aplikaci stejné jako na webu Svazu!
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                                    JAK NA ENERGIE

                                    
                                    Aktuální vývoj, informace a návody, jak postupovat v současné energetické krizi v jedné rubrice.
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                        Nové možnosti využití veřejného prostoru. Mobiliář s přidanou hodnotou v ceně

                        Možnosti využití veřejného prostoru jsou neomezené, zažité normy neplatí. S tímto přesvědčením připravila bílovická společnost Egoé nové kolekce mobiliáře. Obsahují nejen základní sestavy a tři řady přístřešků, ale také prvky vnášející do ulic zcela nové funkce, dosud typické pro privátní prostředí. 

                        

                    
                    

                
                    
                    
                    
                        
                        
                        Odborné konference Svazu měst a obcí v roce 2024 budou i na téma architektury a investic

                        V roce 2024 Svaz připravuje pro své členy i pro další zájemce jak akce, které už znáte z minulých let, tak i nové odborné konference, které reagují na aktuální potřeby zástupců měst a obcí. POZOR, termíny některých konferencí byly z organizačních důvodů změněny.

                        

                    
                    

                
                    
                    
                    
                        
                        
                        Registrace na Krajská setkání 2024 je otevřena! Letos máte možnost ovlivnit jejich program!

                        Krajská setkání 2024 opět vyrazí do všech krájských měst. Registrace je již otevřena. 

                        

                    
                    

                
                    
                    
                    
                        
                        
                        Vláda schválila návrh na zrušení závaznosti limitu počtu zaměstnanců pro rok 2024

                        Ministr školství, mládeže a tělovýchovy (MŠMT) se dopisem obrací na ředitele škol  v návaznosti na rozpis rozpočtu pro regionální školství územních samosprávných celků pro rok 2024, který MŠMT zveřejnilo 7. 2. 2024.

                        

                    
                    

                
            
            

            
                    
                    
                    
                        
                        11.03.2024

                        Připravujeme setkání partnerů k projektu SAFETY4TMF v Ostravě

                        Jak zlepšit bezpečnost odkališť? Odpovědi bude hledat nadnárodní projekt, do kterého se zapojí Ostravská univerzita i Svaz měst a obcí ČR. Projekt bude slavnostně zahájen na Kick-off meetingu 19. a 20. března v prostorách Ostravského muzea, kam se sjedou zástupci všech partnerských organizací.

                        

                    
                    

                
                    
                    
                    
                        
                        11.03.2024

                        DIA zve na cyklus odborných webinářů k zákonu o právu na digitální služby

                        Webináře vás seznámí s hlavními pilíři implementace, a především zodpoví vaše dotazy, které k tomuto zákonu máte. Digitální a informační agentura pořádá první webinář již ve středu 20. března.

                        

                    
                    

                
                    
                    
                    
                        
                        11.03.2024

                        Krajská setkání 2024 odstartují v Brně

                        Inspirativní prostory Moravské galerie budou letos hostit první ze šňůry krajských setkání Svazu měst a obcí ČR (SMO ČR).

                        

                    
                    

                
                    
                    
                    
                        
                        11.03.2024

                        Jde nejen o to CO, ale i JAK. Aneb kurz na téma "Mluvená čeština s Jakubem Železným"

                        Další ze série kurzů pro samosprávy  za zvýhodněnou cenu pro členy Svazu měst a obcí ČR se zaměří na měkké dovednosti při veřejných vystoupeních.
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                            Registrací získáte přístup ke zprávám a dokumentům určeným pouze členům Svazu. Pravidelně od nás také můžete dostávat náš Elektronický zpravodaj.

                            V případě, že ještě nemáte svůj účet, můžete si jej založit vyplněním registračního formuláře. Poté budete moci s webovými stránkami neomezeně pracovat. 
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tel.: +420 234 709 711/717

Svaz měst a obcí České republiky
5. května 1640/65 (budova Kongresového centra Praha) 
140 00 Praha 4

smocr@smocr.cz 

ID datové schránky: 5fkgwn3

IČ: 63113074
DIČ: CZ63113074
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